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政治大學外交學系第十二屆全國國際關係研究生論文發表會徵稿啟事 

敬啟者： 

政治大學外交學系將於民國 107年 12月 8日(週六)舉辦「第十二屆全國國

際關係研究生論文發表會」，會議主題為「全球政治的未來：理論與實踐的共

進」。我們誠摯地邀請各校研讀國際關係相關領域的碩、博士生踴躍投稿。期

盼本發表會提供研究生交流平台，提升研究生的學術知能，並增進同窗情誼。 

請有意發表發表論文者，於民國 107年 9月 16日(週日)前，將報名表含八

百字以內的論文摘要寄至本籌備小組電子郵件: dipcon@nccu.edu.tw。若您願意，

也可以寄給我們您的論文大綱。我們收到報名文件後將會與您確認收件，截稿

後一個月內將告知後續處理情形。發表人請於 107年 11月 21日前繳交全文。

關於論文發表會之詳細內容與議程，請造訪外交學系網站

http://diplomacy.nccu.edu.tw/ 查詢，或來電洽詢。順候 

學安 
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徵稿資訊簡要 

會議名稱：第十二屆全國國際關係研究生論文發表會 

會議主題：全球政治的未來：理論與實踐的共進 

會議時間與地點：107年 12月 8日(週六)於政治大學綜合院館舉行 

截稿時間：107年 9月 16日(週日) 

徵稿對象：各大學院校在學之碩、博士生 

徵稿範圍：國關理論、國際安全、衝突、非傳統安全、恐怖主義、國際經濟、

國際協商與談判、國際合作、國際組織研究、國際非政府組織研究、抗爭政治、

形式理論、外交政策與決策、國際法、規範性理論與實踐、環境政治、區域研

究、族群關係、地緣政治、國際傳播、科技與政治、能源外交與政策、國際衛

生、跨國犯罪兩岸關係等國際關係領域相關議題。 

報名所需資料：報名表、八百字以內論文摘要、論文大綱（非必要）。請寄至

籌備處信箱 dipcon@nccu.edu.tw 

會議全文繳交時間：107年 11月 21日（週三） 

論文發表須知：發表人請繳交一萬字至二萬字之學術論文。論文體例請參考國

際關係學報，以學術格式撰寫（如後附），為使評論人有充裕時間閱讀，請務

必於期限前將全文繳交至本籌備處信箱。 

會議籌備處：政治大學外交學系 116 北市文山區指南路二段 64 號 

聯絡電話：（02）2939-3091 分機 50918 鄭助教 傳 真：（02）2939-0173 
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The 12th National Graduate Conference on International Relations 
Department of Diplomacy, NCCU 

Call for Papers (English) 

The Department of Diplomacy invites graduate students in the field of 
international relations to present at the 12th National Graduate Conference. The 
conference will be held on December 8th, 2018, at National Chengchi University 
(NCCU), Taipei. The conference theme this year is “The Future of Global Politics: 
joint progress on the development of theory and practice”. 

This Conference aims to provide a forum for graduate students to exchange 
research ideas and results. This is a great opportunity for young researchers to present 
their ongoing projects to their fellow students as well as to the scholars in the field of 
international relations. Papers from IR-related fields are welcome. The submission 
deadline is September 16th, 2018. Please fill in your information and an abstract of 
500 words in the registration form and send it to dipcon@nccu.edu.tw. You may also 
submit your research proposal. A confirmation note will be sent to confirm your 
submission. The executive committee will notify the decision within a month. The 
presenter will submit a research paper by November 21st. 
Conference Information: 
Conference title: The 12th National Graduate Conference on International Relations 
Theme: “The Future of Global Politics: joint progress on the development of theory 

and practice” 
Date: Saturday, December 8th, 2018. 
Location: General Building, National Chengchi University 

64, Section 2, Zhi-nan Rd., Taipei 116. 
Deadline of submission: September 16th, 2018 
Application Guidelines: 
1. Graduate students only: MA or Ph.D. students officially enrolled in universities. 
2. The theme of the paper is related to international relations 
3. Abstract words limit: 500 words in English 
4. Please fill out the registration forms (including the abstract) and submit via email: 

dipcon@nccu.edu.tw You may also submit your research proposal. 
5. If your abstract is accepted, please submit a research paper before November 21st. 

The maximum length is 12,000 words. Please follow the Chicago Manual of Style 
(Author-Date system). 
 

For further information, please visit: http://diplomacy.nccu.edu.tw/main.php 
Contact: (02) 2939-3091 #50918 Ms. Cheng Fax: (02) 2939-0173 

（Details are subject to change if necessary.） 
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